
Fråga till kommunstyrelsens ordförande om lokaler till kommunens verksamheter

Läser i nämndernas handlingar om den allt mer alarmerande lokalbristen för kommunens 
verksamheter. 

Ur samhällsbyggnadsnämndens senaste protokoll:

 Lokalbehov Bollebygdskolan F-9, grundsärskola samt matsal
 Akut behov av verksamhetslokaler förhemtjänst och administrativ personal inom 

äldreomsorg
 Behov av boende för personer med autism

Dessutom vet vi om socialkontorets och samhällsbyggnadsförvaltningen lokalproblem.

En mängd kortsiktiga provisoriska lösningar ser vi som också blir dyra för kommunens 
skattebetalare och oftast mindre bra för verksamheterna.

Minst en privat entreprenör har frågat kommunen om de finns intresse att hyra i 
nybyggnation. Denne har inte fått svar från kommunen.
 
Lokalbristen blir mer och mer akut. Efter två år med ”ordning och redan och ingen High 
Chaparall” finns det ändå ingen plan eller långsiktig lösning för kommunens lokaler.

Min fråga till kommunstyrelsens ordförande:

När kommer den långsiktiga planen för att lösa kommunens verksamheters lokalproblem?
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